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Referat fra Bestyrelsens temadag 4. januar 2025 kl. 9.00 

 

Bestyrelsesmedlemmer og suppleanter  

Formand: Lone Nielsen      

Næstformand: Tina Kaspersen   

Kasserer: : Stig Norgaard     

Sekretær: Vibeke Lassen                  

Supplant: Cecille Holme Lindegaard 

 

 Ikke tilstede: Dannie Brøndby 

             
 

1. Fælles morgenmad 
 

2. Sikkerhed i ridehuset 

• Vi har i dag en sikkerheds certificering i DRF som udløber i 2025. DRF ved ikke pt om de 

fortsætter ordningen, men indtil videre beholder vi vores certificering også efter 2025 indtil 

de beslutter om det skal fortsætte som nuværende. 

• Gennemgang og revidering af samtlige sikkerhedsprocedurer og reglementer. 

• Stig bestiller skilte hos Kristina. 

• Vi fik lavet en generel sikkerhedsvurdering af alle faciliteterne og have den opdateret med 

skilte, tjek af brandslanger mm. 

• Opdatering af sikkerhedsprocedure på hjemmesiden og udprintet form på tavlen nede i 

ridehuset. Vores interne regler opdateres med at ridehjelm er et krav til alle former for 

ridning og kørsel på OHR´s område. 

• Førstehjælpskasserne i kiosken skal opdateres og der skal være laminerede opslag på 

førstehjælpskasserne findes i kiosken. VL laver opslag til ophængning og Stig tjekker 

kasserne ved hvert bestyrelsesmøde.  

• Aftalt at vi vil lave nogen små sikkerhedsvideoer omkring hvordan man håndterer f.eks. 

ridning og kørsel i ridehuset på samme tid, hvordan man passerer hinanden på staldgangen 

(vogn og opbundet hest). Lone er ansvarlig. 

3. Forberedelse til Generalforsamlingen 

• Dagsorden gennemgået samt bestyrelsens forslag til medlemskontingent 2025 

• Indkomne forslag behandlet 

4. Budget for 2025 

• Ønske fra bogholderen Marie om at der oprettes en separat mail ”faktura@ohr.dk”, hvor 

der kan sendes faktura til, så det bliver nemmere at finde dem i stedet for mellem diverse 

andre mails hos kassereren. 

• Vedligeholdelsesplan lavet for de næste 2 år. Der indhentes tilbud og endeligt budget 

lægges på næste bestyrelsesmøde. 

5. Strategi 

• Bestyrelsen vil gerne arbejde på at styrke fællesskabet i klubben ved fællesskabende 

oplevelser, for at styrke kendskabet mellem medlemmer. Det kunne være fælles fest efter 
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klubmesterskabet, en fælles tur til World Cup i dressur og spring i Herning til oktober, 

icehorse,  tur til galopbanen, rundtur på Carlsberg  og meget mere. 

• Aftalt at vi arbejder videre med at lave en fælles tur 

• Aftalt at vi arbejder videre med mulighed for køb af klubtøj med Logo. Vibeke arbejder 

videre med det til næste møde. 

 

6. Næste bestyrelsesmøde er den 6. februar 2025 

 
7. Evt. 

 
 


